
Or. V. 0062-130 / 2001

Protokół Nr 130/2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 5 kwietnia 2001 roku

Obecni  wg.  listy  obecności  w  załączeniu  (zał.  nr  1).  Obradom
przewodniczył  Starosta  Białostocki  –  Pan  Wiesław  Pusz  –  Przewodniczący
Zarządu Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji jednogłośnie, w
brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń / 123/2001 i 129/2001 /.

2. Pismo Rady Rodziców LO i LE w Łapach .

3. Odpowiedź na interpelację radnego Tadeusza Wasilewskiego.

4. Akceptacja porządku dziennego Sesji Rady Powiatu Białostockiego w dniu
26 kwietnia 2001 roku.

5. Akceptacja materiałów na Sesję:

a) zasad udzielania dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej,

b) podziału  środków  z  Powiatowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki Wodnej dla poszczególnych podmiotów w roku 2001,

c) projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  XXII/121/2000  Rady
Powiatu  Białostockiego  z  dnia  12  października  2000  roku  w  sprawie
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii
zaszeregowania i uzgodnienia wartości 1 punktu,

d) projektu uchwały Rady w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia
zasadniczego  w  I  kategorii  zaszeregowania  i  uzgodnienia  wartości  1
punktu  w  Powiatowym  Ośrodku  Dokumentacji  Geodezyjnej  i
Kartograficznej.

6. Podpisanie  umowy  na  dostawę  komunikacyjnych  druków  ścisłego
zarachowania.

7. Podjęcie  uchwały  w sprawie  obniżenia  ceny  wywoławczej  w II  przetargu
nieruchomości  położonej  przy  ul.  św.  Rocha  25  a  w  Białymstoku  oraz
ogłoszenie II przetargu / 309/2001 /.

8. Pismo  Pana  Waldemara  Wasiluka  w  sprawie  sprzedaży  mieszkania  w
Supraślu.

9. Wniosek Pani  Józefy  Jurczenia  w sprawie wykupu lokalu  mieszkalnego w
Sobolewie.

10.Informacja  dotycząca  dwóch  lokali  mieszkalnych  przy  ul.  Korczaka  w
Łapach.

11.Podjęcie decyzji Zarządu w sprawie przekazania trwałego zarządu między
ZSM i CKP w Łapach / 310/2001 /.



12.Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora
PODGK Panu Tadeuszowi Jastrzębskiemu / 311/2001 /.

13.Pismo Burmistrza Miasta i Gminy Czarna Białostocka w sprawie opinii dot.
długoterminowej dzierżawy budynku GOZ.

14.Podjęcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  zasad  ustalenia  wynagrodzenia
miesięcznego dla Dyrektora SP ZOZ w Łapach / 312/2001 /.

15.Podjęcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  zasad  ustalenia  wynagrodzenia
miesięcznego dla Dyrektora SP TZOZ w Białymstoku / 313/2001 /.

16.Pismo Przewodniczącego Konwentu Starostów w sprawie decyzji RKS.

17.Pismo  Zarządu Gminy  Dobrzyniewo Kościelne  w  sprawie  dofinansowania
zabiegów rehabilitacyjnych.

18.Pismo Dyrektora  PZD  w sprawie  kalkulacji  kosztów aktualnej  siedziby  i
kosztów związanych z pozyskaniem nowej siedziby.

19.Podpisanie porozumień z gminami Tykocin i Wasilków w sprawie dotacji na
modernizacje dróg powiatowych.

20.Wniosek PZD o dokonanie zmian w planie finansowym.

21.Pismo Senatora Chojnowskiego w sprawie drogi nr 19.

22.Wniosek dot. przyznania premii dyrektorom DPS.

23.Wniosek dot. przyznania premii Dyrektorowi PCPR w Białymstoku.

24.Pismo  Dyrektora  PCPR  w  sprawie  zasad  realizacji  i  rozliczeń  zadań  w
zakresie szkolenia osób niepełnosprawnych.

25.Odpowiedź Dyrektora DPS w Jałówce na zalecenia pokontrolne.

26.Odpowiedź Prezesa PFRON dot. programu "Domino".

27.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na  2001  rok  /
314/2001 /.

28.Podjęcie uchwały w sprawie harmonogramu wydatków na II kwartał 2001
roku / 315/2001 /.

29.Pismo  Senatora  Chojnowskiego  w  sprawie  zmiany  kwalifikacji  i
umieszczenia  podregionu  białostocko-  suwalskiego  w  grupie  mogącej
korzystać z największej pomocy regionalnej.

30.Pismo Posła Jurgiela w sprawie dofinansowania budowy hali gimnastycznej
przy ZSM w Łapach.

31.Pismo  Marszałka  Województwa  Podlaskiego  w  sprawie  dofinansowania
wydania książki "Białostocki Okręg ZWZ-AK. Wsypy i aresztowania".

32.Pismo Oświatowej Rady Gminy Gródek.

33.Odpowiedź  na  pismo  Kuratorium  w  sprawie  sponsorowania  nagród  w
konkursie "Pierwszy dzień wiosny w naszej szkole".

34.Pismo  KUP  w  sprawie  cofnięcia  Urzędowi  Miasta  i  Gminy  w  Czarnej
Białostockiej upoważnienia do prowadzenia pośrednictwa pracy.

35.Akceptacja  istotnych  warunków  zamówienia  publicznego  na  dostawę
sprzętu komputerowego do Starostwa.
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36.Propozycja pisma do Zarządu Miejskiego w Łapach w sprawie udzielenia
wsparcia finansowego w pokryciu kosztów montażu i  utrzymania stałego
łącza do Powiatowej Bazy Pojazdów w Starostwie.

37.Pismo  mieszkańców  budynku  ul.  Piłsudskiego  64  C  w  Supraślu  o
doprowadzenie do prawidłowego zasilania mieszkań w energię elektryczną.

38.Oferta "Gazety Wyborczej" dot. zamieszczenia życzeń świątecznych.

39.Wniosek  PUP  o  dofinansowanie  zakupu  nowego  samochodu  ze  środków
Starostwa w wys.11.500 zł.

40.Aneks  do  umowy  pomiędzy  Wojewódzkim  Związkiem  Rolników,  Kółek  i
Organizacji  Rolniczych  a  Starostwem  Powiatowym  w  Białymstoku  dot.
czynszu dzierżawnego.

41.Wnioski i opinie z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej z dnia 3 kwietnia 2001
roku.

42.Zaproszenia na posiedzenia stałych Komisji.

43.Sprawy różne.

Ad. 1

Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z protokołami Nr 123/2001 i
Nr 129/2001 z poprzednich posiedzeń i przyjęli je, bez uwag.

Ad. 2

Starosta Białostocki przedstawił zebranym pismo Rady Rodziców Liceum
Ogólnokształcącego i Liceum Ekonomicznego w Łapach, w którym wyrażają oni
swoją opinię dot. konkursu na stanowisko dyrektora szkoły / zał. nr 2 /. Rodzice,
w  dalszym  ciągu  twierdzą,  iż  ogłaszanie  konkursu  nie  służy  stworzeniu
odpowiedniego klimatu pracy szkoły. Odpowiedź Starosty nie zawiera, według
Rady  Rodziców,  merytorycznego  uzasadnienia  konieczności  ogłaszania  ww.
konkursu.  Pomimo  to,  na  prośbę  Starostwa  Rada  wytypowała  swoich
przedstawicieli do komisji konkursowej:

1. Pan Mirosław Kuczyński

2. Pan Sławomir Snarski.

Pan  Wiesław  Pusz  przypomniał  zebranym,  iż  Pani  Jadwiga  Maciejewska
pełniła  obowiązki  dyrektora,  nie  z  konkursu  przez  okres  trzech  lat.  Zarząd
Powiatu w ubiegłym roku przychylił się do prośby Pani Dyrektor Maciejewskiej i
podjął  uchwałę  Nr  144/2000  z  dnia  29  czerwca  2000  roku  w  sprawie
przedłużenia powierzenia stanowiska Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego i
Liceum Ekonomicznego w Łapach na okres od dnia 1 września 2000 roku do
dnia  31  sierpnia  2001 roku /  zał.  nr  3  /.  Przepisy  dopuszczają  powierzenie
pełnienia  obowiązków Dyrektora tylko do 5 lat.  Zarząd Powiatu wystąpił  do
Komisji  Oświaty,  Kultury i  Turystyki  z  prośbą o opinię  w tej  sprawie.  KOKiT
wystąpiła do zarządu Powiatu z wnioskiem, by w sprawie wyboru Dyrektora LO
i LE w Łapach przeprowadzono konkurs / jednogłośnie /. Mając na uwadze ww.
sugestię Komisji, Zarząd Powiatu przystąpił do ogłoszenia konkursu i ustalenia
składu komisji konkursowej do jego przeprowadzenia. 

Ad.3

Starosta  Białostocki  przypomniał  zebranym interpelację  złożona  przez
radnego Tadeusza Wasilewskiego na XXVII Sesji Rady Powiatu Białostockiego w
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dniu  8  marca  2001  roku.  Przedstawił  zebranym  odpowiedź  Podlaskiego
Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Białymstoku  oraz  projekt  odpowiedzi  w  tej
sprawie.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował treść odpowiedzi na
interpelację, podpisując ją / zał. nr 4 / .

Ad. 4

Przewodniczący  Zarządu  Powiatu  -  Pan  Wiesław  Pusz  przedstawił
zebranym proponowany porządek obrad XXVIII Sesji RPB w dniu 26 kwietnia
2001 roku. 

Pani Skarbnik zaproponowała ujęcie w proponowanym porządku obrad:

 jako pkt.6: " Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku
o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za rok 2000 ",

 jako pkt. 7: " Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku
o wniosku Komisji  Rewizyjnej  w sprawie udzielenia  absolutorium
Zarządowi Powiatu".

Pani Celina Grażyna Wojciechowska zaproponowała wprowadzenie:

 jako pkt.14 " Podjęcie uchwał w sprawie powołania składów komisji
konkursowych  do  przeprowadzenia  konkursów  na  stanowiska
dyrektorów w ZSM, LO i LE w Łapach".

Pan Stanisław Łapiński  -członek Zarządu zapytał  czy zasadne jest,  by
członkowie  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Turystyki,  którzy  są  nauczycielami  w
danych szkołach,  byli  w składach komisji  konkursowych do przeprowadzenia
konkursów  na  stanowiska  dyrektorów  w  swoich  placówkach?  Pan  Łapiński
uważa, iż w tych składach powinni być radni nie związani ze szkołą.

     Zarząd Powiatu Białostockiego zgłoszoną kwestię skierował do
analizy  przez  radców  prawnych  oraz  do  ostatecznego  wyjaśnienia
przez Komisję Oświaty, Kultury i Turystyki.

Pani  Jadwiga Kuteszko,  odnosząc się do punktu 11 projektu porządku
obrad  sesji-  "Zmiana  zasad  udzielania  dotacji  z  PFOŚiGW,  zapytała  czy
prawnicy wyjaśnili  już kwestię dot. w jakiej formie RPB dokona zmiany tych
zasad / czy w formie stanowiska , czy też uchwały/ ?

Pani Wojciechowska wyjaśniła, iż nadal radcowie analizują tę kwestie i
brak  jeszcze  ostatecznego  stanowiska  radców.  Na  kolejnym  posiedzeniu
Zarządu radcowie przedstawią swoją opinię w tej sprawie.

Również  uwagi  do  proponowanego  porządku  obrad  zgłosił
Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego - Pan Zygmunt Matusik. Uważa, iż
przed punktem "interpelacje i zapytania radnych" winien być punkt, w którym
nastąpi krótkie zapoznanie się ze złożoną na poprzedniej sesji interpelacja, czy
zapytaniem,  a  następnie  zostanie  przedstawiona  zebranym  odpowiedź.
Ustalono, iż ww. punkt otrzyma brzmienie:

20."Informacja  o  udzielonych  odpowiedziach  na  interpelacje  i
zapytania        radnych z poprzedniej Sesji".

Starosta  Białostocki  -  Pan  Wiesław  Pusz  zaproponował
Przewodniczącemu  Rady  zastosowanie  podczas  obrad  Sesji  procedury
zgłaszania  pytań  w  formie  pisemnej,  argumentując  tym,  iż  wówczas
precyzyjnie Zarząd Powiatu udzieli odpowiedzi.
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Zarząd  Powiatu  jednogłośnie,  wstępnie  zaakceptował  projekt
porządku dziennego w brzmieniu:

1. Otwarcie obrad Sesji.
2. Przyjęcie porządku dziennego.
3. Informacja o pracach Zarządu między Sesjami Rady.
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2000 rok.
5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z rozpatrzenia wykonania budżetu powiatu

za 2000 rok.
6. Opinia Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Białymstoku o sprawozdaniu z

wykonania budżetu powiatu za rok 2000.
7. Opinia Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Białymstoku o wniosku Komisji

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu.
9. Informacja o działalności Rady Powiatu za 2000 rok.
10.Przyjęcie planu pracy Rady Powiatu na 2001 rok.
11.Zmiana  zasad  udzielania  dotacji  ze  środków  Powiatowego  Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.
12.Stanowisko  Rady  Powiatu  w  sprawie  podziału  środków  PFOŚiGW  dla

poszczególnych podmiotów w roku 2001.
13.Podjęcie uchwał w sprawie regulaminów konkursów na dyrektorów szkół-

ZSM. LO i LE w Łapach.
14.Podjęcie  uchwał  w  sprawie  powołania  składów komisji  konkursowych  do

przeprowadzenia konkursów na stanowiska dyrektorów w ZSM, LO i LE w
Łapach.

15.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu.
16.Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej.
17.Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rolnictwa  Leśnictwa,  Rybactwa

Śródlądowego i Ochrony Środowiska.
18.Podjęcie uchwały Rady w sprawie  zmiany uchwały Nr XXII/121/2000 Rady

Powiatu Białostockiego z 12 października 2000 roku w sprawie ustalenia
najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej  kategorii
zaszeregowania i uzgodnienia wartości 1 punktu.

19.Podjęcie  uchwały  Rady  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania i uzgodnienia wartości
1  punktu  w  Powiatowym  Ośrodku  Dokumentacji  Geodezyjno  -
Kartograficznej.

20.Informacja o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania radnych
z poprzedniej Sesji.

21.Interpelacje i zapytania radnych.
22.Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady.
23.Sprawy różne.
24.Zamknięcie obrad Sesji.

Ponadto ustalono, iż XXVIII Sesja Rady Powiaty Białostockiego rozpocznie
się akademią z okazji Rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 - Maja, w wykonaniu
młodzieży ZSM w Łapach .

Ad.5

W  punkcie  "Akceptacja  materiałów  na  Sesję"  członkowie  Zarządu,
korzystając z obecności  Przewodniczącego Rady - Pana Zygmunta Matusika,
zgłaszali swoje uwagi i wnioski do projektu planu pracy Rady Powiatu.
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Pani  Ewa  Słojewska  -  Zaręba  poinformowała  zebranych,  iż  na
posiedzeniu Rady Społecznej SP ZOZ w Łapach zgłoszono propozycje, by na
sesji w maju umieścić temat służby zdrowia.

Pani Celina Grażyna Wojciechowska stwierdziła, iż na posiedzeniu Rady
Społecznej przy SP TZOZ w Białymstoku również zaproponowano dyskusje nt.
problemów  służby  zdrowia  na  forum  Rady  Powiatu  Białostockiego.
Niewykluczone  jest,  że  Rada  Powiatu  będzie  musiała  podjąć  uchwałę  o
likwidacji tzw. podstawowej opieki zdrowotnej przy SP TZOZ w Białymstoku, po
to, by wymusić na ośrodkach gminnych przekształcenia placówek w NZOZ-y.
Kwestie  służby  zdrowia  są  bardzo  trudne  i  wymagają  odpowiednich
przygotowań / przygotowanie informacji o kosztach funkcjonowania placówek/,
dlatego też  termin -w maju, jest odpowiedni.

Ponadto zaproponowano zmianę terminu sesji z 30 sierpnia 2001 roku
na 23 sierpnia 2001 roku, a punkt " Sprawozdanie z wykonania budżetu
za I półrocze" przenieść na miesiąc wrzesień.

A) 

Członek Zarządu, Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki
Wodnej i Ochrony Środowiska -Pani Jadwiga Kuteszko, przy omawianiu punktu "
zasady  udzielania  dotacji  z  Powiatowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki Wodnej" poinformowała zebranych, iż zaszła konieczność zmiany
tych zasad, w niektórych paragrafach. 

Pani  Kuteszko  omówiła  szczegółowo  proponowane  zmiany,  oznaczone  w
przedłożonym materiale kolorem czerwonym / zał.  nr  5 /.  Powyższe zmiany
zostały sprawdzone pod względem formalno prawnym przez radców prawnych.
Członek Zarządu- Pani Kuteszko, dodała, iż zmiany te będą obowiązywać od
2002  roku,  ale  istnieje  potrzeba  określenia  zasad  już  teraz,  gdyż  do  15
października 2001 roku gminy składają wnioski o dotacje na przyszły rok. Po
zatwierdzeniu,  przez  Radę Powiatu,  zasad  udzielania  dotacji  z  Powiatowego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, Wydział Rolnictwa roześle
stosowną informację do gmin.

Starosta Białostocki nawiązał do wniosku Komisji Rolnictwa, Leśnictwa,
Rybactwa Śródlądowego i Ochrony Środowiska o treści:  "Komisja zwraca się z
prośbą  do  Zarządu  o  prawne  ustalenie  możliwości  wydatków  z  odsetek
bankowych z PFOŚiGW z przeznaczeniem na edukację w zakresie selektywnej
zbiórki odpadów i przedstawienie pod obrady Komisji  " .

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Maria Grażyna Kalińska. Wypowiedź tę
uzupełniła Pani Kuteszko. Powyższy temat podlega także analizie przez radców
prawnych, aczkolwiek jeszcze nie ma jednoznacznej odpowiedzi.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  przedłożony  materiał,
kierując go pod obrady Rady Powiatu i KRLRŚiOŚ .

B)

Pani  Jadwiga  Kuteszko  przedstawiła  zebranym  propozycję  podziału
środków z funduszu, opracowaną przez Wydział / zał. nr 6 /. Przy opracowaniu
ww. propozycji pod uwagę brane było to:

 czy gmina wywiązuje się z opłat za gospodarcze korzystanie ze środowiska /
takie informacje uzyskuje się od Urzędu Marszałkowskiego /,

 ile gmina uzyskała środków w latach 1999 i 2000,
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 jakie było zaangażowanie środków na selektywną zbiórkę odpadów.

Pani  Kuteszko  wyjaśniła,  iż  w  tym  roku  gminie  Czarna  Białostocka  nie
przewidziano dotacji  na 2001 rok, ponieważ gmina do dnia dzisiejszego nie
rozpoczęła realizacji dotacji/ w wysokości 8.000 zł /, otrzymanej w 2000 roku na
utworzenie  Gminnego  Centrum  Surowców  Wtórnych.  Kontrola  w  Urzędzie
Miejskim w Czarnej Białostockiej wykazała, iż jedynym podjętym do tej pory
działaniem, było wydzielenie działki na utworzenie Centrum. Ponadto Gminie
łapy proponuje się dotację niższą od wnioskowanej, ponieważ Między gminne
Centrum Surowców Wtórnych ma obsługiwać 15 gmin ze Stowarzyszenia Gmin
Górnej Narwi, z których 7 nie leży na terenie Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu,  wstępnie,  zaakceptował  propozycję  podziału
środków  Powiatowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej dla poszczególnych podmiotów na 2001 rok kierując ja pod
obrady  Rady  Powiatu  i  Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Rybactwa
Śródlądowego i Ochrony Środowiska.

Do  kolejnego  posiedzenia  radcowie  prawni  podejmą  decyzję  dot.  formy
wyrażenia  stanowiska  przez  Radę  Powiatu  Białostockiego  /  stanowisko  czy
uchwała/.

C)

Pani  Teresa Popławska poinformowała  zebranych,  iż  dwie  jednostki  tj.
Powiatowy Urząd Pracy  i  Dom Dziecka  w Krasnem zwróciły  się  z  prośba  o
podwyższenie  wartości  jednego  punktu  z  4  zł  na  5  zł,  ponieważ  istnieje
potrzeba dostosowania wynagrodzenia do obowiązujących przepisów. Zmiany
te nie będą rodziły skutków finansowych.

Zarząd  Powiatu,  po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  jednogłośnie
zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  zmiany
uchwały  Nr  XXII/121/2000  RPB  z  dnia  12.10.2000  roku  w  sprawie
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej
kategorii  zaszeregowania  i  uzgodnienia  wartości  1  punktu,
przekazując go do Rady Powiatu i Komisji Finansowo - Gospodarczej /
zał. nr 7  /.

D)

Starosta Białostocki przedłożył zebranym projekt uchwały Rady Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  w  pierwszej
kategorii  zaszeregowania  i  uzgodnienia  wartości  1  punktu  w  Powiatowym
Ośrodku Dokumentacji Geodezyjno-Kartograficznej w Białymstoku / zał. nr 8 /.
W chwili  obecnej PODGiK istnieje w ramach Starostwa, a więc ww. schemat
ustalenia wynagrodzenia nie dotyczy go, ale od 1 maja br. będzie to jednostka
budżetowa i system ten winien być wprowadzony.

Szczegółowe wyjaśnienia w tej sprawie złożyła członkom Zarządu pani
Teresa Popławska.

Zarząd Powiatu jednogłośnie  zaakceptował ww. projekt uchwały
Rady, przekazując go pod obrady Komisji Finansowo - Gospodarczej i
Sesji RPB.

Jednocześnie Zarząd jako wartość jednego punktu dla celów naliczania
wynagrodzenia pracowników uzgadnia 5 zł. .
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Ad. 6

Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała zebranych z wnioskiem
Wydziału  Komunikacji  dot.  podpisania  umowy  na  dostawę komunikacyjnych
druków  ścisłego  zarachowania  z  firmą  Polska  Wytwórnia  Papierów
Wartościowych S.A.  /  zał.  nr  9 /.  Projekty umów były  konsultowane z Panią
Agnieszką Kozłowską pod katem procedury zamówień publicznych oraz z Panią
Skarbnik pod względem zabezpieczenia finansowego:

 umowa  na następujące dokumenty komunikacyjne / dowód rejestracyjny,
pozwolenie  czasowe,  karty  pojazdu  z  folią  zabezpieczającą,  znaki
legalizacyjne i nalepki / - zał. nr 10,

 umowa na wykonanie następujących dokumentów komunikacyjnych / prawo
jazdy, świadectwo kwalifikacji / - zał. nr 11.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  ww.
umów,  upoważniając  do  reprezentacji  Przewodniczącego  Zarządu  -
Pana  Wiesława  Pusza  i  członka  Zarządu  -  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską.

Ad. 7

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przybliżyła  zebranym  potrzebę
ogłoszenia II przetargu na sprzedaż nieruchomości przy ul. św. Rocha 25 A w
Białymstoku i obniżenia ceny wywoławczej. Przetarg nie odbył się z uwagi na
brak zainteresowanych kupnem / nikt nie wpłacił wadium /.

Zarząd  Powiatu  podtrzymał  swoje  stanowisko  dot.  zbycia
nieruchomości,  proponując  obniżenie  ceny  wywoławczej
nieruchomości o 20%.

Pani Wojciechowska zapoznała zebranych z projektem uchwały zarządu
w tej sprawie / zał. nr 12 /.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 309/2001 z dnia
5  kwietnia  2001  roku  w  sprawie  obniżenia  ceny  wywoławczej  w
drugim przetargu nieruchomości położonej w Białymstoku przy ul. św.
Rocha 25 A / zał. nr 13 /.

Do tego przygotowany jest przez Wydział Geodezji projekt ogłoszenia,
który wymaga uzupełnienia /  cena wywoławcza, termin przetargu, wysokość
wadium itp. /.

Zarząd  Powiatu  rozważał  możliwość  zamieszczenia  ogłoszeń  w prasie
lokalnej  i  upoważnił  Pana  Wiesława  Pusza  oraz  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską  do  przeanalizowania  tej  sprawy  i  podjęcia  decyzji  Przez
Przewodniczącego Zarządu o umieszczeniu ogłoszeń w prasie / zał. nr 14 /.

Ogłoszenie  o  przetargu  zostało  zaakceptowane jednogłośnie  i
podpisane przez wszystkich członków Zarządu / zał. nr 15 /.

Ad. 8

Pani Wicestarosta przybliżyła członkom Zarządu sprawę Pana Waldemara
Wasiluka, który ubiega się o kupno lokalu wraz z piwnicą / zał. nr 16 /. Jedyną
możliwą  szansą  Pana  Wasiluka  na  wykupienie  tego  lokalu  jest  otrzymanie
premii gwarancyjnej z książeczki mieszkaniowej. 
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Pani Wojciechowska przedstawiła zebranym opinię radcy prawnego w sprawie
zakupu lokalu i pomieszczeń przynależnych / zał. nr 17 /. Lokal mieszkalny z
pomieszczeniami przynależnymi jest częścią składową gruntu i nie może być
przedmiotem samodzielnego obrotu,  wobec czego Zarząd Powiatu nie może
ustosunkować się pozytywnie do wniosku Pana Wasiluka.

Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Panią  Wojciechowską  do
przygotowania  i  przesłania  zainteresowanemu  odpowiedzi  w  tej
sprawie / zał. nr 18 /.

Ad. 9

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  członków  Zarządu  z
pismem  Pani  Józefy  Jurczenia  w  sprawie  wykupu  lokalu  mieszkalnego  w
budynku nr 86 w Kolonii Sobolewo / zał. nr 19 /. Zarząd zapoznał się z opinia
Dyrektora SP TZOZ w Białymstoku w tej sprawie / zał. nr 20 /. Jednostkowy
wykup mieszkania nie zmieni stanu prawnego administrowania budynku przez
SP TZOZ w Białymstoku.

Zarząd Powiatu stoi na stanowisku, iż przeznaczy do sprzedaży
lokale  mieszkalne  w  ww.  budynku  wówczas,  gdy  wykupem
zainteresowani  będą  wszyscy  lokatorzy  omawianego  obiektu.  Do
przygotowania  odpowiedzi  zainteresowanej  zobowiązano  Panią
Wojciechowską  / zał. nr 21 /.

Ad. 10

Starosta Białostocki przedłożył członkom Zarządu informację dot. 2 lokali
mieszkalnych, położonych przy ul. Korczaka 2 w Łapach, zajmowanych przez
Pana Ludwika Jarockiego i Panią Alicję Kolasa / zał. nr 22 /.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  postanowił  nie  przeznaczać  ww.
mieszkań do sprzedaży.

Ad. 11

Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  informacją  Geodety  Powiatowego  w
sprawie przekazania działek Nr 302/1 i 302/4 położonych w Łapach, będących
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach / zał. nr 23 / oraz
kompletem dokumentów w tej sprawie / zał. nr 24 /.

Pani  Wojciechowska  przedłożyła  zebranym  projekt  decyzji  Zarządu  w  tej
sprawie.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podjęciem
Decyzji  Nr  310/2001  z  dnia  5  kwietnia  2001  roku  w  sprawie
przekazania trwałego zarządu między jednostkami organizacyjnymi  /
zał.  nr  25 /.  W decyzji,  zgodnie z przepisami,  wypisuje się członków
Zarządu,  obecnych  na  posiedzeniu,  natomiast  uchwałę  podpisuje
Przewodniczący Zarządu Powiatu - Pan Wiesław Pusz.

Ad. 12

Starosta Białostocki zapoznał zebranych z projektem uchwały Zarządu w
sprawie  powierzenia  pełnienia  obowiązków Dyrektora  Powiatowego  Ośrodka
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Dokumentacji  Geodezyjno- Kartograficznej Panu Tadeuszowi Jastrzębskiemu /
zał. nr 26 /.

Zarząd Powiatu, po wysłuchaniu wyjaśnień, podjął uchwałę Nr
311/2001  z  dnia  5  kwietnia  2001  roku  w  sprawie  powierzenia
pełnienia obowiązków Dyrektora Powiatowego Ośrodka Dokumentacji
Geodezyjno- Kartograficznej / zał. nr 27 /.

Ad. 13

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z pismem Burmistrza Miasta
i Gminy Czarna Białostocka w sprawie opinii dot. długoterminowej dzierżawy
budynku Gminnego Ośrodka Zdrowia / zał. nr 28 /.

Zarząd Powiatu ww. pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 14, 15

Starosta Białostocki przedstawił zebranym dwa projekty uchwał:

1) w sprawie zasad ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Dyrektora SP
ZOZ w Łapach / zał. nr 29 /,

2) w sprawie zasad ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Dyrektora SP
TZOZ w Białymstoku /zał. nr 30 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła zebranym Pani Teresa Popławska.

Zarząd  Powiatu  ,  przy  jednym  głosie  "wstrzymującym  się"  podjął
uchwałę Nr 312/2001 z dnia 5 kwietnia 2001 roku w sprawie zasad
ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Dyrektora Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej w Łapach  /  zał.  nr  31 /  oraz
uchwałę Nr 313/2001 z dnia 5 kwietnia 2001 roku w sprawie zasad
ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Dyrektora Samodzielnego
Publicznego Terenowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Białymstoku /
zał. nr 32 /.

Ad. 16

Starosta  Białostocki  zreferował  zebranym  pismo  Przewodniczącego
Konwentu Starostów w sprawie dofinansowania zadań zakwalifikowanych przez
Regionalny  Komitet  Sterujący  /  zał.  nr  33  /.  Dodatkowe wyjaśnienia  złożyła
zebranym Pani Ewa Słojewska Zaręba - członek Zarządu. Dokonany podział,
zdaniem członków Zarządu jest nieuczciwy.

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 17

Pan  Wiesław  Pusz  przedłożył  zebranym  pismo  Zarządu  Gminy
Dobrzyniewo Kościelne w sprawie dofinansowania zabiegów rehabilitacyjnych /
zał. nr 34 /.

Zarząd Powiatu ww. pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 18
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Pani  Wicestarosta  przypomniała  członkom  Zarządu,  iż  na
posiedzeniu  w  dniu  22  marca  br.  Zarząd  rozpatrywał  pismo  Powiatowego
Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  sprawie  zmiany  siedziby  jednostki  z
dotychczasowej, znajdującej się przy ul.  Ciołkowskiego 90 w Białymstoku na
proponowaną, znajdującą się przy ul. Szosa Baranowicka 37 w Zaściankach .
PZD  przeprowadził  rozeznanie  na  rynku  lokali  i  nieruchomości.
Najkorzystniejszą z rozpoznanych siedzib jest wyżej proponowany obiekt przy
ul. Szosa Baranowicka, gdzie do dyspozycji PZD stawia się całe I piętro o pow.
247 m2. Lokale nie wymagają remontu, jedynie zabiegów przystosowujących.
Proponowana kwota za m2 wynosiłaby 11 zł brutto, łącznie z ogrzewaniem.

Wówczas,  Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Dyrektora  Jędrzejewskiego  do
przedłożenia  analizy  kosztów  funkcjonowania  PZD,  po  podwyżce  na  ul.
Ciołkowskiego i w nowym miejscu. Ponadto postanowił, by komplet materiałów
w tej sprawie przekazać pod obrady Komisji Infrastruktury Technicznej, celem
zajęcia stanowiska w tej sprawie. KIT swoje posiedzenie wyznaczyła na dzień
23 kwietnia 2001 roku, a więc na dzień dzisiejszy Zarząd Powiatu nie zna opinii
Komisji, natomiast PZD przedłożyło żądaną analizę / zał. nr 35 /.

Zarząd Powiatu akceptuje działania Powiatowego Zarządu Dróg
w  Białymstoku  zmierzające  do  zmiany  siedziby  jednostki,  kierując
sprawę do analizy przez KIT.

Ad. 19
W  temacie  podpisanie  porozumień  z  gminami,  Starosta  Białostocki

zreferował członkom Zarządu:
1) porozumienie  z  Gminą  Wasilków na  realizacje  zadania  "modernizacja  ul.

Jurowieckiej w Wasilkowie", w którym gmina zobowiązuje się do udzielenia
dotacji na rzecz powiatu w kwocie 130.000 zł / zał. nr 36 /,

2) porozumienie z gminą Tykocin na  zadanie " modernizacja drogi powiatowej
nr 03325 Saniki - do drogi krajowej nr 8", w którym Zarząd Miasta i Gminy
Tykocin  zapewnia  środki  finansowe  w  wys.  130.900  zł  /  zał.  nr  37
/.Porozumienie to podlega publikacji.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem
powyższych  porozumień  z  gminami,  upoważniając  do  podpisu
Przewodniczącego Zarządu Powiatu - Pana Wiesława Pusza i członka
Zarządu  -  Panią  Celinę  Grażynę  Wojciechowską.  Ww.  porozumienia
przesłano gminom, celem podpisania.

Ad. 20
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  wnioskiem  Dyrektora

Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  dokonanie  zmian  w  planie
finansowym / zał. nr 38 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Skarbnik.
Zarząd Powiatu zaakceptował ww. wniosek, przekazując go do

Pani Skarbnik, celem ujęcia go w projekcie uchwały w sprawie zmian
w budżecie powiatu.

Ad. 21
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Senatora

Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie drogi krajowej nr 19 / zał. nr 39 /.
Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 22
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Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  wystąpiło  z
wnioskiem  o  przyznanie  premii  za  miesiąc  marzec  br.  dyrektorom  domów
pomocy społecznej / zał. nr 40 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  akceptuje  przyznanie  premii
dyrektorom  domów  pomocy  społecznej  we  wnioskowanych
wysokościach. Ww. przekazano do realizacji Pani Teresie Popławskiej.

Ad. 23
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  wnioskiem  Głównego

Księgowego PCPR w Białymstoku - Pani Heleny Czaplejewicz dot. przyznania
premii  za luty i  marzec 2001 roku Dyrektorowi  PCPR -  Pani  Elżbiecie Annie
Turczewskiej / zał. nr 41 /.

Zarząd  Powiatu  przyznał  Dyrektorowi  PCPR  w  Białymstoku
premię za miesiąc luty i marzec br. w wysokości 20 % wynagrodzenia
zasadniczego,  za  każdy miesiąc.  Ww.  przekazano do realizacji  Pani
Teresie Popławskiej.

Ad. 24
Pani Elżbieta Anna Turczewska przedłożyła Zarządowi projekt pisma w

sprawie  zasad  realizacji  i  rozliczeń  zadań  w  zakresie  szkolenia  osób
niepełnosprawnych  oraz  złożyła  zebranym  szczegółowe  wyjaśnienia  w  tej
sprawie  /  zał.  nr  42  /.  Powiatowy  Urząd  Pracy  w  Białymstoku  organizuje
szkolenia  dla  bezrobotnych  osób  niepełnosprawnych  lub  innych  osób
niepełnosprawnych, poszukujących pracy i nie pozostających w zatrudnieniu, a
PCPR prowadzi obsługę finansową tego zadania.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  powyższe
rozwiązanie podpisując  pismo w tej  sprawie i  przekazując je  PUP i
PCPR.

Ad. 25
Starosta  Białostocki  przedłożył  zebranym odpowiedź  Dyrektora  Domu

Pomocy Społecznej w Jałówce - Pana Jana Steckiewicza do Podlaskiego Urzędu
Wojewódzkiego w Białymstoku / zał. nr  43 /.

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Elżbieta  Anna  Turczewska  -
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Zarząd Powiatu ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 26
Przewodniczący  Zarządu  zapoznał  zebranych  z  pismem  Zastępcy

Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych
w Warszawie w sprawie programu "Domino" / zał. nr 44 /. Wniosek powiatu
białostockiego,  zdaniem  Prezesa  Jarosława  Dudy,  nie  spełniał  wszystkich
warunków  weryfikacyjnych,  wymaganych  do  realizacji  programu  celowego
Pełnomocnika  Rządu  ds.  Osób  Niepełnosprawnych  pn.  "Domino  -  program
pilotażowy".

Zarząd  Powiatu  nie  mógł  ustosunkować  się  do  ww.  pisma,
ponieważ Prezes PFRON nie określił w piśmie jakich warunków Powiat
Białostocki nie spełnił. Wobec powyższego Zarząd Powiatu zobowiązał
Dyrektora PCPR do wystosowania zapytania w tej sprawie do PFRON
w Warszawie.

Ad. 27
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Starosta  Białostocki  przedłożył  Zarządowi  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie powiatu na 2001 rok / zał. nr 45 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Maria Grażyna Kalińska.
Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  Nr  314/2001  w

sprawie zmian  w budżecie  powiatu  na  2001  rok  /  zał.  nr  46  /.  Ww.
uchwała podlega przekazaniu RIO.

Ad. 28
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  zreferowała  zebranym potrzebę podjęcia

uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  harmonogramu  realizacji  dochodów  i
wydatków budżetu powiatu w II  kwartale 2001 roku. Jest  on sporządzany w
okresach  kwartalnych.  Obowiązek  ten  wynika  z  ustawy  o  finansach
publicznych.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 315/2001 z dnia
5 kwietnia 2001 roku w sprawie harmonogramu realizacji dochodów i
wydatków budżetu powiatu w II kwartale 2001 roku / zał. nr 47 /. Ww.
uchwała podlega przekazaniu RIO / zał. nr 48 /.

Ad. 29
Zarząd zapoznał się z pismem Senatora Rzeczypospolitej Polskiej- Jana

Chojnowskiego  w  sprawie  zmiany  kwalifikacji  i  umieszczenia  podregionu
białostocko - suwalskiego w grupie mogącej korzystać z największej pomocy
regionalnej / zał. nr 49 /.

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 30
Starosta Białostocki przedstawił zebranym pismo Posła na Sejm RP Pana

Krzysztofa Jurgiela w sprawie dofinansowania budowy hali gimnastycznej przy
Zespole Szkół Mechanicznych w łapach / zał. nr 50 /. Wyjaśnienia w tej sprawie
złożył członek Zarządu - Pan Stanisław Łapiński.

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 31
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  Zarządowi  pismo  Marszałka

Województwa  Podlaskiego  w  sprawie  dofinansowania  wydania  książki
"Białostocki Okręg ZWZ - AK. Wsypy i aresztowania" / zał. nr 51 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Starosta Białostocki.

Zarząd  Powiatu  zaakceptował  propozycję  współudziału  w
wydaniu książki "Białostocki Okręg ZWZ - AK. Wsypy i aresztowania".
Do  analizy  sprawy  i  podjęcia  decyzji  w  kwestii  wysokości
dofinansowania przedsięwzięcia Zarząd upoważnił Przewodniczącego
Zarządu - Pana Wiesława Pusza.

Ad. 32

Starosta  Białostocki  przedłożył  członkom  Zarządu  pismo  Rady
Oświatowej  Gminy  Gródek  /  zał.  nr  52  /.  Przypomniał  zebranym,  iż  Zarząd
Powiatu, na swoim posiedzeniu  w dniu 14 lutego br.,  gościł  przedstawicieli
Rady Oświatowej Gminy Gródek.

Starosta Białostocki podkreślił, wówczas, iż na inicjatywę utworzenia liceum
ogólnokształcącego należy patrzeć w kilku aspektach,  ale najważniejszy jest
problem  ekonomiczny.  Pan  Pusz  przedstawił  zebranym  sytuację  placówek
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oświatowych,  prowadzonych  przez  powiat,  nawiązując  do  realizacji  Karty
Nauczyciela i wymogów standaryzacji placówek oraz prognozy na kolejne lata.

Zarząd Powiatu wyraził zrozumienie dla dążeń Gminy Gródek, niemniej
jednak  uważa,  iż  niezbędne  jest  wypracowanie  strategii  ekonomicznej,  by
zabezpieczyć środki finansowe na realizację tych dążeń, gdyż przy panujących
w budżecie tendencjach, perspektywa utrzymywania jeszcze jednej szkoły jest
wręcz niemożliwa do zrealizowania.
Sprawę skierowano Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki , celem wypracowania
opinii. 

Zarząd ww. pismo przyjął do wiadomości i skierował na KOKiT.

Ad. 33

Starosta Białostocki, w tym punkcie, przypomniał zebranym , iż do szkół
prowadzonych  przez  powiat  wystosowano  pismo  w  sprawie  złożenia
sprawozdania  z  przebiegu  "Pierwszego  dnia  wiosny"  w  tych  placówkach.
Odczytał zebranym sprawozdania złożone przez dyrektorów szkół / zał. nr 53 /. 

Zarząd ww. sprawozdania przyjął do wiadomości.

Również, w tym punkcie, WSS przedłożył Zarządowi projekt odpowiedzi
na pismo Kuratorium  w sprawie sponsorowania nagród w konkursie "Pierwszy
dzień wiosny w naszej szkole" / zał. nr 54 /.

Zarząd  Powiatu  nie  widzi  potrzeby  sponsorowania  nagród  z
uwagi  na  brak  chęci  udziału  szkół  w  ww.  konkursie.  Zarząd  do
przygotowania odpowiedzi  w tej sprawie zobowiązał  Wydział  Spraw
Społecznych.

Ad. 34

Przewodniczący  Zarządu  przedłożył  zebranym  pismo  przesłane  przez
Krajowy Urząd Pracy w Warszawie, w którym Prezes - Pani Grażyna Zielińska,
informuje,  iż  cofa  Urzędowi  Miasta  i  Gminy  w  Czarnej  Białostockiej
upoważnienie do prowadzenia pośrednictwa pracy na terenie Rzeczypospolitej
Polskiej / zał. nr 55 /.

Zarząd powyższe przyjął do wiadomości.

Ad. 35

Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom  Zarządu  potrzebę  zakupu
sprzętu komputerowego dla Starostwa Powiatowego w Białymstoku. Przedłożył
zebranym specyfikację istotnych warunków zamówienia / zał. nr 56 /.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  istotne  warunki
zamówienia  publicznego  na  dostawę  sprzętu  komputerowego  do
Starostwa.

Ad. 36

Wydział Komunikacji przedłożył projekt pisma do Zarządu Miejskiego w
Łapach w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w pokryciu połowy kosztów
montażu oraz późniejszego utrzymania stałego łącza / zał. nr 57 /.
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Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  treść  ww.  pisma,
upoważniając do złożenia podpisu Przewodniczącego Zarządu -Pana
Wiesława Pusza.

Ad. 37

Pan Wiesław Pusz  przedstawił  członkom Zarządu  pismo  mieszkańców
budynku  przy  ul.  Piłsudskiego  64  C  w  Supraślu  o  doprowadzenie  do
prawidłowego zasilania mieszkań w energię elektryczną / zał. nr 58 /.

Zarząd powyższe przyjął do wiadomości.

Ad. 38

Starosta  Białostocki  stwierdził,  iż  z  okazji  zbliżających  się  Świąt
Wielkanocnych "wszyscy wszystkim ślą życzenia". Do Starostwa Powiatowego
wpłynęła oferta "Gazety Wyborczej" dot. zamieszczenia życzeń w prasie / zał.
nr 59 /.

Ponieważ w grudniu 2000 roku oferty były bardzo drogie / ok. 1.800 zł. za jedno
ogłoszenie /, Zarząd wówczas postanowił nie zamieszczać ogłoszeń.

Zarząd, w głosowaniu, przy 1 głosie "przeciw",  ze względu na
wysokie koszty, postanowił nie zamieszczać w prasie życzeń z okazji
zbliżających się Świąt Wielkiej Nocy.

Ad. 39

Przewodniczący  Zarządu  przypomniał  zebranym,  iż  sprawa  ta  była
przedmiotem obrad Zarządu. Powiatowy Urząd Pracy w Białymstoku zamierza
zbyć swoje dwa Polonezy / samochody służbowe /. Za tym pójdą ograniczenia
kadrowe,  co  spowoduje  pewne  oszczędności.  PUP  prosi  o  dofinansowanie
zakupu nowego samochodu ze środków Starostwa w wys. 11.500 zł / zał. nr
60 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Maria Grażyna Kalińska.

Zarząd Powiatu do tematu wróci na kolejnym posiedzeniu.

Ad. 40

Starosta  Białostocki  poinformował  zebranych,  iż  Starostwo  otrzymało
aneks  do  umowy  dzierżawy  budynku  przy  ul.  Borsuczej  2  /  zał.  nr  61
/.Wojewódzki  Związek Rolników, Kółek i  Organizacji  Rolniczych na podstawie
umowy,  może  aneksem  dokonywać  podwyżki  czynszu  o  wskaźnik  wzrostu
kosztów i inflację.

Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Starostę  do  wyjaśnienia  sprawy  i
upoważnił Przewodniczącego Zarządu-Pana Wiesława Pusza i członka
Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 41
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Przewodniczący  Zarządu  odczytał  zebranym  wnioski  i  opinie  z
posiedzeń:

1) Komisji Rewizyjnej  w dniu 3 kwietnia 2001 roku / zał. nr 62 /,

2) Komisji Porządku Publicznego  i Bezpieczeństwa Obywateli oraz Komisji ds.
Rynku Pracy i Przedsiębiorczości  w dniu 3 kwietnia 2001 roku / zał. nr 63 /.

Ad. 42

Członkowie  Zarządu  zapoznali  się  z  terminami  posiedzeń  Komisji,
zobowiązując do uczestnictwa w ich posiedzeniach / zał. nr 64 i 65 /.

Ad. 43

W sprawach różnych,  członek Zarządu -  Stanisław Łapiński  przedłożył
Zarządowi pismo CKP w Łapach dot. zmian w arkuszu organizacyjnym / zał. nr
66 /. W związku ze zmianą obsady na stanowisko dyrektora i wicedyrektora
należy dokonać wnioskowanych zmian.

Zarząd Powiatu upoważnił dwóch członków Zarządu do analizy
tematu i dokonania zmian w arkuszu organizacyjnym szkoły.

Pan  Stanisław  Łapiński  zapytał  o  zamierzenia  dot.  ul.  Mostowej  w  Łapach.
Zasugerował, iż należałoby zastanowić się nad "wyprowadzeniem" uczniów z
ww. budynku.

Zarząd upoważnił Pana Wiesława Pusza do analizy tematu.

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie Zarządu zakończono o godz.
1600.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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